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Rada Miejska w Pleszewie  

Protokół nr LXXVII/2023 

LXXVII Sesja w dniu 13 grudnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 13 grudnia 2023 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Dariusz Dryjański 

2. Renata Garsztka 

3. Bernadeta Gawrońska 

4. Wiesława Gil 

5. Adela Grala-Kałużna 

6. Piotr Hartleb 

7. Elżbieta Hyla 

8. Grzegorz Jenerowicz 

9. Błażej Kaczmarek 

10. Eryk Kowcuń 

11. Piotr Kusiakiewicz 

12. Maciej Ładziński 

13. Kinga Melka 

14. Jolanta Molska-Elias 

15. Jan Noskowski 

16. Jan Sroczyński 

17. Anita Szczepaniak 

18. Karol Szehyński 

19. Katarzyna Trawińska 

20. Małgorzata Wysocka-Balcerek 

21. Dorota Żarnowska 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu.  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala-Kałużna stwierdziła, że 14 radnych bierze udział w sesji, czyli Rada jest 

władna do podejmowania uchwał. Sesja jest nadzwyczajna, zwołana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto i Gmina 

Pleszew oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków,  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023– 2039, 

c) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023. 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Piotr Kusiakiewicz, Jolanta Molska-Elias, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Karol Szehyński, Małgorzata 

Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (7) 

Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Anita Szczepaniak, Katarzyna 

Trawińska 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto i Gmina Pleszew oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

 

Burmistrz A. Ptak odczytał odpowiedź na pismo dotychczasowego przewoźnika. Odpowiedź dotyczy pisma 

skierowanego do radnych Rady Miejskiej, które zostało odczytane na poprzedniej sesji, ale również pisma, które 

wpłynęło do mnie w dniu 4 grudnia. Pismo stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Następnie poinformował, że MiG 

Pleszew jest na liście wniosków gmin przeznaczonych do dofinansowania na komunikację publiczną. Jest to kwota 

2 400 000 zł i jest to największa dotacja dla gminy w województwie wielkopolskim. W związku z powyższym koszt 

wozokilometra z 7,80 zł spada na 4,80 zł. Dotychczasowy przewoźnik dostawał 6,30 zł za wozokilometr. Nie są to 

wszystkie dochody. Pojawią się wpływy z Urzędu Marszałkowskiego, wpływy z biletów. Założenia biznesowe są 

realizowane przy znacznie lepszym taborze. 

Do tej pory unikaliśmy oceny funkcjonowania przewoźnika. Jeśli chodzi o funkcjonowanie i zawieranie umów, to 

ostatnie 2 lata były kluczowe. Umowy były zawierane na pół roku i MiG Pleszew nie miała pewności, czy od połowy 

roku wyjedzie transport, nie dotyczy to dowozu dzieci do szkół, gdyż był przetarg. W maju były działania związane  

z rejestracją związku powiatowo-gminnego i w tym czasie było wiadome, że idzie to w kierunku zbiorowego transportu 

publicznego. Natomiast przewoźnik w maju zawarł z nami umowę na drugą część roku. Zawsze byliśmy pod działaniem 

presji przewoźnika. Trudno funkcjonować i racjonalnie planować w takiej sytuacji. Gdyby nie to, że organizatorem 

publicznego transportu jest MiG Pleszew lub Powiat, to nie pozyskalibyśmy 3 zł/wkm. Jest to kwota 2 400 000 zł  

w systemie, którego do tej pory nie było. Korzyści z tym związane dla mieszkańców są wymierne. Od 1 stycznia 

wszystkie plany, które założyliśmy zostaną zrealizowane. Od następnego tygodnia rozpocznie się dedykowana dla 

każdego mieszkańca, rodziny dystrybucja map z dokładnymi rozkładami jazdy i liniami. Uchwała dotyczy korekt, 

dodania tych przystanków, które pojawiły się w czasie przygotowywania całej organizacji.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto i Gmina Pleszew oraz warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Piotr Kusiakiewicz, Jolanta Molska-Elias, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Karol Szehyński, Małgorzata 

Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (7) 

Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Anita Szczepaniak, Katarzyna 

Trawińska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXVII/675/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej  

w Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto i Gmina Pleszew oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. Uchwała stanowi 

załącznik nr 3 protokołu. 
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b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023– 2039,  

 

Burmistrz A. Ptak poinformował, że zarówno WPF, jak i uchwała budżetowa oprócz takich zmian czyszczących  

i porządkujących, dotyczy głównie możliwości podpisania umowy na organizację transportu publicznego. W tych 

zmianach 1 400 000 zł przekazuje nam gmina Dobrzyca w ramach świadczonych usług na rzecz tej gminy. Otóż 77%  

z tych ponad 80 000 wozokilometrów dotyczy realizowanych przewozów na terenie MiG Pleszew, a 23 % na terenie 

gminy Dobrzyca. Taką proporcją dzielimy się kosztami. W ciągu roku okaże się jaka będzie faktyczna kwota. Zatem od 

6 184 467 zł, które na starcie kosztuje nas komunikacja odchodzi kwota 2 400 000 zł pozyskana z Urzędu 

Wojewódzkiego, do tego dojdą bilety miesięczne i dotacja z Urzędu Marszałkowskiego oraz wpływy z pojedynczych 

biletów.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023– 2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Piotr Kusiakiewicz, Jolanta Molska-Elias, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Karol Szehyński, Małgorzata 

Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (7) 

Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Anita Szczepaniak, Katarzyna 

Trawińska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXVII/676/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Pleszew na lata 2023– 2039. Uchwała stanowi załącznik nr 4 protokołu. 

 

c) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023, 

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Piotr Kusiakiewicz, Jolanta Molska-Elias, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Karol Szehyński, Małgorzata 

Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (7) 

Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Anita Szczepaniak, Katarzyna 

Trawińska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXVII/677/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew 

na rok 2023. Uchwała stanowi załącznik nr 5 protokołu. 

 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna złożyła wszystkim życzenia świąteczne i zamknęła obrady LXXVII sesji Rady 

Miejskiej. 
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Protokołowała:                                                                                             Przewodniczący Rady: 

Paulina Tecław                                                                                             Adela Grala-Kałużna  

 

 

Przygotował(a): Paulina Tecław  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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Wykaz załączników 

Załącznik nr 1 – lista obecności Radnych Rady Miejskiej, 

Załącznik nr 2 – odpowiedź na pismo Pleszewskich Linii Autobusowych Gaedig-Reisen, 

Załącznik nr 3 – uchwała nr LXXVII/675/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej  

w Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto i Gmina Pleszew oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

Załącznik nr 4 – uchwała nr LXXVII/676/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pleszew na lata 2023– 2039, 

Załącznik nr 5 – uchwała nr LXXVII/677/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 

2023. 


